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I N T E R P E L A C J A 

dot. usytuowania koszy na śmieci znajdujących się na łączniku pieszo-rowerowym 

między ul. S.Czarnieckiego a M.M.Kolbego 

 

 W imieniu Mieszkańców proszę o dostawienie/przeniesienie koszy na śmieci znajdujących 

się na łączniku pieszo-rowerowym między ul. Czarnieckiego a Kolbego blisko niedawno tam 

zainstalowanych ławek. Wnosiłam kilka lat temu o montaż koszy jakiś czas temu, poza drogą 

prowadzącą do Parku Nauki Torus, również na tym odcinku ławek (tu nadmienię, iż przydałoby się 

więcej), ale ławki pojawiły się w innych miejscach niż kosze. Zaobserwowałam, iż wokół nich  

pojawia się dużo śmieci, więc przeniesienie/dostawienie koszy na śmieci w pobliżu tych ławek, a 

nie jak teraz ma to miejsce w odległości ok. 30-40 m, może zmniejszyć ten problem, dlatego proszę 

jak na wstępie. 
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